



الخليج للملاحة القابضة (ش.م.ع.)
Gulf Navigation Holding PJSC

Invitation to attend the General Assembly Meeting	دعوة لحضور اجتماع الجمعية العمومية
<p>Dear Shareholder, Greetings,</p> <p>The Board of Directors of Gulf Navigation Holding PJSC would like to invite you to attend the General Assembly Meeting which will be held at “Novotel Hotel Sheikh Zayed road, Al Barsha 1, Opp. Sharaf DG Metro Station, Dubai”, on Monday, 31 August 2020 at 2:00 pm.</p>	<p>عزيزي المساهم: تحية طيبة وبعد،</p> <p>يتقدم مجلس إدارة شركة الخليج للملاحة القابضة ش.م.ع بدعوتكم لحضور اجتماع الجمعية العمومية في فندق "نوفوتيل، شارع الشيخ زايد، البرشاء 1 - دبي"، يوم الإثنين الموافق 2020/08/31 في تمام الساعة الثانية بعد الظهر.</p>
The Agenda	جدول الأعمال
1) Election of Board Members to fill the vacant seats.	1) إنتخاب أعضاء مجلس الإدارة لملء المقاعد الشاغرة.
<p>Notes:</p> <ol style="list-style-type: none">Any person having the right to attend the General Assembly may authorize a person (who is not a Board member) by a written special power of attorney. The proxy for a number of shareholders may not be representing in such capacity more than (5%) five percent of the Company's capital. The persons lacking full capacity shall be represented by their legal representatives.Any shareholder who has the right to attend the General Assembly has the right to discuss topics in the General Assembly agenda, and to ask questions to the Board and the auditor.A corporate person may delegate one of its representatives or those in charge of its	<p>ملاحظات:</p> <ol style="list-style-type: none">يجوز لمن له حق حضور الجمعية أن ينوب عنه من يختاره من غير أعضاء مجلس الإدارة بمقتضى توكيل خاص ثابت بالكتابة ويجب ألا يكون الوكيل لعدد من المساهمين حائزاً بهذه الصفة على أكثر من (5%) خمسة بالمئة من رأس مال الشركة، ويمثل ناقصي الأهلية وفاقديها النائبون عنهم قانوناً.يجوز لمن له حق حضور الجمعية مناقشة الموضوعات المدرجة في جدول أعمال الجمعية العمومية، وتوجيه الأسئلة إلى مجلس الإدارة ومدقق الحسابات.للشخص الاعتباري أن يفوض أحد ممثليه أو القائمين على إدارته بموجب قرار من مجلس إدارته أو من يقوم



الخليج للملاحة القابضة (ش.م.ع.)
Gulf Navigation Holding PJSC

management under a decision of its Board of Directors or its authorized deputy to represent such corporate person in the General Assembly of the Company. The delegated person shall have the powers as determined under the delegation decision.

4. Shareholders registered in the Shareholders Register on **Sunday, 30/08/2020** shall be entitled to vote in the General Assembly meeting.
5. The meeting of the General Assembly shall not be valid unless attended by shareholders who hold or represent by proxy at least (50%) of the Company's share capital. If this quorum for the meeting is not available in the first meeting, the second meeting shall be convened on **07/09/2020** in the same place and time. (The second meeting shall be held after a period of not less than five (5) days and not more than fifteen (15) days from the date of the first meeting. The postponed meeting shall be deemed valid irrespective of the number of the shareholders present.
6. You can view the guide on investor rights in securities, which is available on the main page of the SCA official website, according to the following link:

<https://www.sca.gov.ae/ar/services/minority-investor-protection.aspx>

مقامه، ليمثله في الجمعية العمومية للشركة، ويكون للشخص المفوض الصلاحيات المقررة بموجب قرار التفويض.

4. يكون مالك السهم المسجل في يوم الاحد الموافق **2020/08/30** هو صاحب الحق في التصويت في الجمعية العمومية.

5. لا يكون انعقاد الجمعية العمومية صحيحاً إلا إذا حضره مساهمون يملكون أو يمثلون بالوكالة ما لا يقل عن (50%) من رأسمال الشركة، فإذا لم يتوافر هذا النصاب في الاجتماع الأول فإنه سيتم عقد الاجتماع الثاني بتاريخ **2020/09/07** في نفس المكان والزمان. (الاجتماع الثاني يعقد بعد مضي مدة لا تقل عن (5) خمسة أيام ولا تجاوز (15) خمسة عشر يوماً من تاريخ الاجتماع الأول ويعتبر الاجتماع المؤجل صحيحاً أياً كان عدد الحاضرين).

6. يمكنكم الإطلاع على دليل حقوق المستثمرين في الأوراق المالية والمتوفر بالصفحة الرئيسية على موقع الهيئة الرسمي حسب الرابط التالي:

<https://www.sca.gov.ae/ar/services/minority-investor-protection.aspx>

